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Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  

Primarul comunei Batoş, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 79 din 14.03.2024 a 

convocat Consiliul Local al comunei Batoş, judeţul Mureş în şedinţa ordinară pentru 

data de 20.03.2024, ora 13.00. 

PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, BÎTA VALERIU-

AUREL, CÎMPEAN VASILE-AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, ONOFREI 

DANIELA, MARIAN TEODOR – RAUL, MĂRCUŞ IOAN, TĂMĂŞAN EMIL-CORNEL,  

TODEA MARIA, URBAN WALTER-MICHAEL.    

PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, pentru doamna secretar general participă 

la şedinţă domnul inspector  Mărcuş Florin, doamna inspector Lepădat Loredana, 

doamna consilier personal al primarului Cinca Laura, doamna consilier achiziţii 

publice Muntean Laura, şi un invitat - domnul Mărcuş Cătălin. 

Pt. secretar general -domnul inspector Mărcuş Florin - sunt prezenţi 13 consilieri, 

astfel, potrivit OUG nr. 57/2019 constatăm faptul că şedinţa este legal constituită. 

Toate punctele înscrise pe ordinea de zi sunt însoţite de documentele prevăzute de 

Codul administrativ.  

În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 

aprobare procesul-verbal al şedinţei extraordinare din data de 27.02.2023, dacă sunt 

completări, modificări, adăugiri? 

Se votează cu 9 voturi pentru şi 4 abţineri (Fulop, Onofrei, Marian şi  Tămăşan). 

Pt. secretar general -domnul inspector Mărcuş Florin – avem pe ordinea de zi un 

număr de 12 puncte, nu sunt solicitări de suplimentare a ordinii şi se supune la vot 

ordinea de zi, cine este: Pentru? Împotrivă? Abțineri?  

O R D I N E     D E    Z I: 

 

1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar pentru “ASOCIAȚIA 
SPORTIVĂ VIITORUL BATOŞ” de pe raza UAT Batoş în vederea participării la 

Campionatele Județene de Fotbal precum și sprijinirea dotării cu materiale sportive şi 
participarea la competiţii sportive. 

http://www.primariabatos.ro/
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2. Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării investiţiei şi achiziţionarea 
serviciilor de întocmire Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul „Sistem de canalizare 

ape uzate menajere în localităţile Batoş şi Goreni, comuna Batoş, jud. Mureş” . 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării serviciilor de consultanţă în 

vederea accesării de fonduri nerambursabile pentru obiectivul de investiţii „Sistem de 
canalizare ape uzate menajere în localităţile Batoş şi Goreni, comuna Batoş, jud. 
Mureş”. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea ajustării preţului contractului de proiectare 
şi execuţie lucrări privind obiectivul de investiţii „Reabilitare străzi în comuna Batoş, 
judeţul Mureş”. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei nominale cuprinzând elevii care au 
obţinut rezultate deosebite în anul şcolar 2022-2023 şi alocarea sumei de 10.000 lei 

din bugetul local în scopul premierii. 
6. Proiect de hotărâre privind actualizarea Planului de Analiză şi Acoperire a 
Riscurilor  comunei Batos pentru anul 2024. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării/desfăşurării de activităţi finanţate 
integral din venituri proprii pentru unitatea de învăţământ preuniversitar de stat din 

Comuna Batoş. 
8. Proiect de hotărâre privind  utilizarea excedentului bugetar al Comunei Batoş din 
anul 2023 pentru anul 2024. 

9. Proiect de hotărâre privind  utilizarea fondului de rezervă bugetară constituit 
pentru anul bugetar 2024. 
10. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2024. 

11. Cereri. 
12. Diverse. 

şi se votează în unanimitate cu 13 voturi pentru. 

Punctul 1. 

1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar pentru 

“ASOCIAȚIA SPORTIVĂ VIITORUL BATOŞ” de pe raza UAT Batoş în vederea 

participării la Campionatele Județene de Fotbal precum și sprijinirea dotării cu 
materiale sportive şi participarea la competiţii sportive. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – s-a solicitat suma de 50.000 

lei pentru susţinerea activităţii din acest an şi, tot ei mai au depusă o cerere la punctul 
11 Cereri, prin care mai solicită 10.000 lei pentru întreţinerea şi  împrejmuirea 
terenului de sport din Batoş şi, conform discuţiei noastre anterioare, am spus că se 

alocă cei 50.000 lei, din care să se execute şi lucrarea de împrejmuire. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – pe parcursul anului, dacă mai sunt neajunsuri, 

mai revenim, desigur că ne dorim să funcţioneze echipa de fotbal a comunei Batoş. 

Doamna inspector Lepădat Loredana – despre ce teren este vorba? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – al nostru, al comunei. 

Doamna inspector Lepădat Loredana – e pe inventar, asociaţia cum intervine, asta e 
o cheltuială de capital, ar intra în sarcina noastră. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – dânşii solicită să îi ajutăm cu suma necesară doar 

pentru achiziţionarea materialelor, lucrările le fac prin voluntariat. 
Doamna inspectror Lepădat Loredana – da, dar plăţile acestea trebuie să apară din 

bugetul comunei. 

Domnul consilier Abos Ferencz – atunci cumpărate materialele de către primărie. 



Doamna inspector Lepădat Loredana – trebuie văzut la o următoare rectificare să 
aprobăm cheltuielile, dacă sunt nişte materiale şi fac baieţii noştri atunci intră la 

bunuri şi servicii şi o suportăm noi. 
Domnul Mărcuş Cătălin – noi avem nevoie doar de materiale, suntem un grup de 

băieţi, plus alţi oameni din sat care vor să ajute, am fost cu utilaj, am desfăcut gardul 
vechi şi am salvat undeva la 40 şpalieri şi avem nevoie de material ca să putem să îl 
facem la loc. 

Domnul primar – am făcut împreună cu ei o necesitate şi s-a ajuns la valoarea de 
10.000 lei. 

Doamna inspector Lepădat Loredana – şi de unde să o alocăm ca sursă de 

finanţare, intervenim pe fondul de rezervă? Cel mai bine ar fi să o amânăm pe 
următoarea şedinţă, să se facă documentele. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – până la urmă facem un lucru care rămâne, îl facem 
pentru comună, nu pentru asociaţie. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – atunci, în concluzie, alocăm 

suma de 40.000 acum şi la următoarea şedinţă încă 10.000 lei. 
Doamna consilier Banciu Elena – nu se mai acordă, că se suportă din buget direct. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – cum zice domnul Tămăşan este bine şi vom găsi 
noi o soluţie ulterior să le mai punem la dispoziţie ce au nevoie. 

Doamna inspector Lepădat Loredana – deci 50.000 lei să fie cu tot cu material? 

atunci trebuie intervenit din nou şi pe rectificare şi pe tot, noi deja am completat cu 
50.000 doar pentru sprijin financiar. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – anul trecut sprijinul era de 30.000 lei pentru o 

jumătate de an? Văd aici că solicită inclusiv pentru activităţi cu copiii, cei 50.000 lei 
sunt sprijin pentru asociaţie şi cei 10.000 care vor fi suportaţi din bugetul local fără să 

treacă prin asociaţie pentru împrejmuirea terenului de sport. Manopera e benevolă din 
partea asociaţiei şi pentru cei 50.000 ei trebuie să aducă decont, dar nu-i musai să 
cheltuie toţi cei 50.000. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – în discuţia noastră în 
prealabil a fost fără să ştim că nu se poate executa, atunci vă propun să acordăm cei 
40.000 lei sprijin la asociaţie. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – nu e bine, odată partea din proiect trebuia să fie 
una şi al doilea lucru facem ceva pentru o echipă care ne duce pe noi înainte. Cei 

50.000 lei sunt sprijin pentru asociaţie şi 10.000 pentru investiţie, dar investiţia 
trebuie să o facă primăria. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – atunci rămânem pe nivelul 

de 50.000 să îi acordăm ca şi ajutor, urmând ca cealaltă parte de investiţie să se 
suporte conform legii. Se punea problema şi anul trecut când s-a acordat sprijinul, ca 

primăria comunei Batoş să apară inscripţionat pe tricourile echipei, fiind principalul 
sponsor. 

Domnul Mărcuş Cătălin – pe un rând de echipament este, pe celălalt nu, pentru că 

e primit de la un alt sponsor. Jucăm câte un meci pe rând cu fiecare echipament.  
Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – dar se pot inscripţiona toţi 

sponsorii pe tricouri, ca şi mărime inscripţionată în funcţie de nivelul sumei pe care o 

acordă fiecare. 
Domnul Mărcuş Cătălin – pe tricoul primit de la primărie scrie comuna Batoş, pe 

celălalt primit de la alt sponsor aşa l-am primit şi am mai cumpărat treninguri, pe care 
apar toţi sponsorii. 



Domnul consilier Gliga Ioan – pe treninguri sunt trecuţi toţi sponsorii, dar e primit 
de la primărie. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – corect, din punct de vedere 
sportiv, cred că ar trebui trecuţi pe echipament toţi sponsorii. Ne spuneţi nişte 

informaţii generale despre echipă? 
Domnul Mărcuş Cătălin – media de vârstă e 28 ani, suntem 30 membri, 85% sunt 

băieţi din comună sau care au soţii din comună, cel mai tânăr e de 17 ani şi cel mai în 

vârstă are 35 ani. Pentru antrenamente mergem la Reghin sau pe sintetic la Batoş, 
atât cât ne permite timpul. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – la cât se ridică o etapă 

acasă? Că asta e cea mai costisitoare, că trebuie plătiţi arbitri. 
Domnul Mărcuş Cătălin – undeva la 1000 lei, fără apă şi fără alte consumabile. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – mai am eu o rugăminte către toată echipa, vă 
amintiţi când aţi făcut demersurile de început, au fost o grămadă de amenzi rămase 
din urmă, vă rog să nu mai fie astfel de probleme. 

Domnul Mărcuş Cătălin – nu ştiu ce s-a întâmplat cu asociaţia veche. 
Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul de 

hotărâre şi se votează cu 13 voturi pentru. 
Se adoptă hotărârea nr. 20 din 20.03.2024 acordarea unui sprijin financiar 

pentru “ASOCIAȚIA SPORTIVĂ VIITORUL BATOŞ” de pe raza UAT Batoş în 

vederea participării la Campionatele Județene de Fotbal precum și sprijinirea 

dotării cu materiale sportive şi participarea la competiţii sportive. 

Punctul 2. 

2. Proiect de hotărâre privind privind aprobarea realizării investiţiei şi 
achiziţionarea serviciilor de întocmire Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 

„Sistem de canalizare ape uzate menajere în localităţile Batoş şi Goreni, comuna 
Batoş, jud. Mureş” . 

Domnul primar Cotoi Dumitru – există posibilitatea unei finanţări de 12.000.000 
lei, la asta se încadrează comuna Batoş cu populaţia pe care o avem, eu zic că trebuie 
să depunem, să încercăm să obţinem această finanţare, am avut deja discuţii cu 

consultant, cu proiectant şi chiar dacă nu ne vom încadra să acoperim întreaga 
suprafaţă la momentul acesta, pe parcurs un lucru început se va finaliza. Ne vom 

aşeza la masă după şedinţă, cu schiţă, cu hărţi şi vom stabili traseul.  

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – eu o singură obiecţie aş 

avea, ţinând cont de discuţiile anterioare când s-a sugerat că Uila nu va face parte din 

proiectul general, comun de canalizare, eu aş propune să facem demersuri şi pentru 

Uila, în sistemul pe care l-aţi prezentat atunci cu transportul sau vidanjarea periodică 

a bazinelor. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – un serviciu de vidanjare costă foarte mult, ar 

trebui să fie acesta un serviciu al nostru. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – da, clar, nici nu se poate altfel. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – desigur că există şi distanţa 

asta mare dintre Batoş şi Uila de 7 km, celelalte trei sate se desfăşoară pe cei 7 km, 

deci aducţiunea apei menajere sau a canalizării ar costa foarte mult şi poate că nu se 

justifică, dar eu aş propune să facem demersuri şi în acest sens. 



Domnul primar Cotoi Dumitru - la punctul Diverse chiar am pregătit o discuţie pe 

tema asta. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – data trecută când am avut proiect pe Anghel 

Saligny suma era de 16.000.000 lei Batoş si Goreni şi era 14.000.000 lei Dedrad. 

Întrebarea este, Dedradul a rămas la 14.000.000? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – da, la Dedrad se va şi începe lucrarea pe ce avem 

semnat. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul de 

hotărâre şi se votează cu 13 voturi pentru. 

Se adoptă hotărârea nr. 21 din 20.03.2024 privind aprobarea realizării 

investiţiei şi achiziţionarea serviciilor de întocmire Studiu de Fezabilitate pentru 

obiectivul „Sistem de canalizare ape uzate menajere în localităţile Batoş şi 

Goreni, comuna Batoş, jud. Mureş” . 

Punctul 3. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării serviciilor de 
consultanţă în vederea accesării de fonduri nerambursabile pentru obiectivul de 

investiţii „Sistem de canalizare ape uzate menajere în localităţile Batoş şi 
Goreni, comuna Batoş, jud. Mureş”. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – pentru un astfel de proiect avem nevoie de o firmă 
de consultanţă care să ne întocmească documentele, vreau să vă spun că am avut 
discuţii cu o altă firmă de consultanţă, este vorba despre Ventrust, au un procent de 

obţinere a finanţării mai ridicat decât altele, am apelat la dânşii şi ne vor deservi 
această consultare.  

Domnul consilier Mărcuş Ioan – sunt firme de consultanţă care încheie un contract 

pentru un anumit număr de proiecte, nu puteţi contacta o astfel de firmă? Costurile 
sunt mult mai mici. 

Doamna consilier achiziţii publice Muntean Laura – nu poţi să închei contract de 
consultanţă pentru mai multe proiecte pentru că trebuie să am suma prevăzută în 
buget pentru fiecare investiţie separat.  

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 
de hotărâre şi se votează cu 13 voturi pentru. 

Se adoptă hotărârea nr. 22 din 20.03.2024  aprobarea achiziţionării 

serviciilor de consultanţă în vederea accesării de fonduri nerambursabile pentru 
obiectivul de investiţii „Sistem de canalizare ape uzate menajere în localităţile 

Batoş şi Goreni, comuna Batoş, jud. Mureş”. 

Punctul 4. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea ajustării preţului contractului de 

proiectare şi execuţie lucrări privind obiectivul de investiţii „Reabilitare străzi în 
comuna Batoş, judeţul Mureş”.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – pentru a susţine acest punct de pe ordinea de zi 

am chemat-o pe doamna consilier achiziţii publice Muntean Laura, iar eu am fost ieri 
la cineva pentru a mă lămuri cum stă treaba cu aceste aprobări ale ajustării preţului 

şi m-a lămurit că la fiecare factură se ajustează, conform legii, preţul contravalorii 
facturii şi a spus că sunt primării care numai la final când este recepţia finală fac, 
sunt alte primării care ajustează preţul după fiecare factură.  



Doamna consilier achiziţii publice Muntean Laura – executantul lucrării a depus 
situaţia de plată nr. 2, care cuprinde şi ajustarea de preţ care a stat la baza 

fundamentării ofertei de preţ la depunerea ofertei în vederea atribuirii contractului, 
deci din august 2022 a aplicat indicele de inflaţie publicat de Institutul Naţional de 

Statistică la data depunerii situaţiei de plată şi a rezultat ajustarea situaţiei de plată 
nr. 2 în sumă de 123.612,59 lei  cu TVA inclus. Au venit şi cu o recalculare de ajustare 
a situaţiei de plată nr. 1 pentru că la depunerea situaţiei de plată nr. 1 nu a fost 

publicat de Institutul Naţional de Statistică indicele de cost în construcţii şi atunci au 
făcut recalcularea diferenţă şi rezultă o diferenţă de 26.392,32 lei pentru situaţia de 
plată nr. 1.  

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 
de hotărâre şi se votează cu 13 voturi pentru. 

Se adoptă hotărârea nr. 23 din 20.03.2024 privind aprobarea ajustării 
preţului contractului de proiectare şi execuţie lucrări privind obiectivul de 
investiţii „Reabilitare străzi în comuna Batoş, judeţul Mureş”. 

Punctul 5. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei nominale cuprinzând elevii care au 
obţinut rezultate deosebite în anul şcolar 2022-2023 şi alocarea sumei de 10.000 

lei din bugetul local în scopul premierii. 
Doamna consilier achiziţii publice Muntean Laura – este o listă cu 11 copii care au 

participat la diferite concursuri judeţene, am calculat conform regulamentului sumele 

care se acordă pentru premiile obţinute, impozitul care îl datorează, de la 600 lei în 
sus, conform Codului  Fiscal, şi am ajuns la suma de 9.950 lei.   

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – revin cu ideea expusă 
anterior, aceea de modificare a regulamentului, să susţinem performanţa şcolară, 
indiferent că e şcolară sau sportivă. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 
de hotărâre şi se votează cu 13 voturi pentru. 

Se adoptă hotărârea nr. 24 din 20.03.2024 privind aprobarea listei nominale 
cuprinzând elevii care au obţinut rezultate deosebite în anul şcolar 2022-2023 şi 
alocarea sumei de 10.000 lei din bugetul local în scopul premierii. 

Punctul 6. 

6. Proiect de hotărâre privind actualizarea Planului de Analiză şi Acoperire a 
Riscurilor  comunei Batos pentru anul 2024. 

Domnul primar Cotoi Dumitru - după cum bine ştiţi, în fiecare an trebuie 
actualizat planul de analiză şi acoperire a riscurilor în comuna Batoş, pe care să îl 
înaintăm către ISU Mureş, modificarea din acest an constă în faptul că s-au 

achiziţionat diverse materiale ISU (furtune, scară lungă, echipamente de protecţie, 
motopompe, generator, hidranţi, etc.) şi cea de-a doua modificare ar fi la numărul de 

animale, a scăzut numărul de bovine şi a crescut cel de ovine.  
Doamna consilier Banciu Elena – la capitolul populaţie, avem români, maghiari, 

germani, rromi şi alte etnii, aproape 200 de etnii. Ce alte etnii avem în comună?

 Domnul primar Cotoi Dumitru – cred că este o greşeală de redactare, avem un 
turc, avem ucrainiei, italieni, dar nu cred că sunt 200. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 

de hotărâre şi se votează cu 13 voturi pentru. 



Se adoptă hotărârea nr. 25 din 20.03.2024 privind actualizarea Planului de 
Analiză şi Acoperire a Riscurilor  comunei Batos pentru anul 2024. 

 

Punctul 7. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării/desfăşurării de activităţi 

finanţate integral din venituri proprii pentru unitatea de învăţământ 
preuniversitar de stat din Comuna Batoş. 

Doamna inspector Lepădat Loredana -  prezintă raportul de specialitate şi anexa.  

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul de 
hotărâre şi se votează cu 13 voturi pentru. 

Se adoptă hotărârea nr. 26 din 20.03.2024 privind aprobarea 
înfiinţării/desfăşurării de activităţi finanţate integral din venituri proprii pentru 
unitatea de învăţământ preuniversitar de stat din Comuna Batoş. 

Punctul 8. 

8. Proiect de hotărâre privind  utilizarea excedentului bugetar al Comunei Batoş 
din anul 2023 pentru anul 2024. 

Doamna inspector Lepădat Loredana -  prezintă raportul de specialitate. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 

de hotărâre şi se votează cu 13 voturi pentru. 

Se adoptă hotărârea nr. 27 din 20.03.2024 privind  utilizarea excedentului 

bugetar al Comunei Batoş din anul 2023 pentru anul 2024. 

Punctul 9. 

9. Proiect de hotărâre privind utilizarea fondului de rezervă bugetară constituit 

pentru anul bugetar 2024. 
Doamna inspector Lepădat Loredana -  prezintă raportul de specialitate. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 
de hotărâre şi se votează cu 13 voturi pentru. 

Se adoptă hotărârea nr. 28 din 20.03.2024 privind utilizarea fondului de 

rezervă bugetară constituit pentru anul bugetar 2024. 

Punctul 10. 

10. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2024 

Doamna inspector Lepădat Loredana -  prezintă raportul de specialitate.   
Domnul consilier Mărcuş Ioan – la şcoală va rămâne şi programul “laptele şi 

cornul” şi şi acest program “masă sănătoasă”?  

Doamna inspector Lepădat Loredana – da. 
Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 

de hotărâre şi se votează cu 13 voturi pentru. 
Se adoptă hotărârea nr. 29 din 20.03.2024 privind rectificarea bugetului local 

pe anul 2024 . 

Punctul 11. 

11. Cereri. 
1.Asociaţia Sportivă “Viitorul” Batoş – solicitare pentru 10.000 lei. 



-domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - nu mai este cazul, 
ne-am însuşit-o, ştim care este finalitatea cererii. 

2.Doamna dr. Zakarias Kinga – solicitare preluare spaţiu dispensar - 
stomatologie. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – au văzut spaţiul, le place, acum să vedem sub ce 
formă îl putem atribui, ar fi bine-venit şi necesar totodată. 
Domnul consilier Tămăşan Emil-Cornel –  nu avem motive să ne opunem, trebuie 

să ne gândim că şi medicii noştri de familie vor împlini în curând 70 ani, vârsta 
până la care au dreptul de a profesa, din câte şţiu eu, şi noi vom rămâne fară 
medici de familie, v-aş propune domnule primar să vă interesaţi dacă nu sunt ceva 

programe guvernamentale de construcţie spaţii, locuinţe pentru specialişti, ca să 
putem atrage şi în acest fel medici sau alte cadre de specialitate de care are nevoie 

comuna noastră. 

Punctul 12. 

12. Diverse. 

1.Domnul primar Cotoi Dumitru – aşa cum am discutat şi la şedinţa pe comisii 
despre şcoală, mă nemulţumeşte rezultatul claselor a VIII-a de la Simularea 
Testării Naţionale, i-am spus şi domnului director că la festivitatea de sfârşit de an 

este plină masa de flori şi premii şi atâtea laude, iar acum rezultatul este ruşinos; 
Referitor la hrana caldă, s-a alocat suma de 900.000 lei, Şcoala Gimnazială Batoş 
a avut întrunit Consiliul de Administraţie şi ne-au trimis această adresă la care o 

să îi dau citire, din cele trei variante de hrană propuse s-a hotărât să se rămână pe 
varianta de catering, fără ciorbă. Tot legat de şcoală, în discuţiile pe care le-am 

avut cu firma de consultanţă, ne-au spus că e foarte posibil ca în perioada imediat 
următoare să apară ceva finanţări şi pentru şcoli, deşi în prima fază am crezut că 
vom putea susţine noi aceste cheltuieli, am mers cu un proiectant la Uila pentru 

că mi-aş dori să amenajăm ceva în interiorul şcolii şi curtea acestei şcoli, chiar cu 
un teren sintetic; într-o şedinţă următoare vom avea pe ordinea de zi un punct 

referitor la implementarea unui astfel de proiect pentru şcoala Uila. 
Săptămâna trecută am fost invitaţi la o şedinţă între Compania Naţională de 

Investiţii, Ministerul Dezvoltării şi UAT la Bucureşti, am fost prezent împreună cu 

cei de la firma de consultanţă să susţinem proiectul pentru Şcoala Batoş şi ne vor 
mai convoca încă o dată, ne-au cerut ca atunci să ne prezentăm cu proiectantul 
tehnic al lucrării. 

Despre canalizare, ne vom pune împreună la masă după terminarea şedinţei, cu 
hărţile în faţă, să analizăm canalizarea din cele două sate. 

Am tot vorbit în ultima perioadă despre un rezervor de apă şi credeam că va 
fi la fel de uşor de făcut ca în trecut, dar când ne-au spus valoarea ne-am speriat, 
aşadar, tot cu proiectantul de canalizare, după ce vom termina asta, va trebui să 

facem un proiect pentru că este o investiţie mare un astfel de rezervor cu o staţie 
de pompare pentru satul Batoş; 

După cum aţi văzut, am început lucrări de primăvară, de curăţenie, de 
igienizare, dat cu var şi o să ies şi către populaţie cu rugămintea de a cu curăţa şi 
a păstra curăţenia; 

Profit de ocazie, să vă urez celor care sărbătoriţi Paştele Catolice să aveti 
sărbători cu bine, cu pace şi cu sănătate. 



Domnul preşedinte de şedinţă, având în vedere faptul că problemele înscrise 
pe ordinea de zi au fost epuizate, vă mulţumesc pentru prezenţă şi declar închise 

lucrările şedinţei Consiliului local Batoş. 

  

               PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ 

                           CONSILIER                                  Contrasemnează, 
                     Tămăşan Emil-Cornel            p.  SECRETAR GENERAL,                   
            Mărcuş Florin 

 

 

 

 

 

 

 

 


